



جمهورية العراق - وزارة التجارة - الشركة العامة للمعارض والخدمات التجارية

Republic of Iraq-Ministry of Trade – The State Company For Iraqi Affairs and Commercial Services

### Registration Certificate

شهادة تسجيل

Registration No:	COR2000001453-1	رقم التسجيل
Registration Date:	01/04/2022	تاريخ التسجيل
Expiry Date:	31/03/2023	نفاذ التسجيل
Registration country	India	بلد التسجيل
Registration office:	TÜV Rheinland (India) Pvt. Ltd.	مكتب التسجيل

### Manufacturer, Supplier information

معلومات المصنع او المورد

Manufacturer/ Supplier	Jainish Industries	أسم المصنع / الشركة الموردة
Activity	Manufacturing - Chemicals (Poly Ketone / Ketonic Resin Poly vinyl Butyral Resin , Polyurethane Resin / Adhesive, Polyimide Resin Phenolic Resin, Epoxy Acrylate, Epoxy Acrylate 65% TPGDA 35%, Water Base Acrylic Emulsion , UV Coating, UV Coating water base over Print Varnish)	النشاط التجاري
Address	Plot No.C 1B-715, G.I.D.C. Sarigam, Ta: Umbergaon Dist: Valsad, Gujarat, India	العنوان
Contact number	9833136366	رقم الاتصال
Email ID	vasantgori@gmail.com	البريد الالكتروني
Person in charge	Mr. Vasant Gori	الشخص المسؤول
Position	Director	المنصب الوظيفي
License No	35827	رقم الرخصة
License Validity	31/12/2022	صلاحية الرخصة

### Products information

معلومات المنتجات

Product Type	Polymethylene Polyphenylene Isocyanate (Polymeric MDI) and polyol	نوع المنتج
Product Brand 1	Brisonate PM 200	العلامة التجارية 1
Product Brand 2	Briol	العلامة التجارية 2

### Country of origin

بلد المنشأ

Country of Origin	India	بلد المنشأ
-------------------	-------	------------

### Agent/distributor/Representative in Iraq

الوكيل / الموزع / الممثل في جمهورية العراق

Name	Ria Al - Nwasi for General Trading Co. L.L	الاسم
Address	Albasrah jazaer street, Alabasia, Iraq	العنوان
Contact	Hassan.alaameri@gmailcom / 009647830649462	رقم الهاتف
Authorized Manager	Samir mahmood ebrahim	المدير المفوض

This certificate is issued under the Certificate of Registration scheme, on behalf of the Ministry of Trade. It is valid for a period of one (1) year from date of issue. This certificate does not exempt neither the manufacturer / supplier nor the importer from their respective mutual and contractual obligations. TÜV Rheinland's responsibility and liability are limited to the terms and conditions of the agreement. The issuer assumes no liability to any party, other than to the Client in accordance with the agreement. This document does not evidence issuance of any import license but serves as pre-requisite to obtain the mandatory import license in the Republic of Iraq.

يتم إصدار هذه الشهادة بموجب نظام شهادة التسجيل نيابة عن وزارة التجارة. وهي صالحة لمدة عام واحد (1) من تاريخ الإصدار. لا تطبق هذه الشهادة على المصنع / المورد ولا المستورد من التزاماتها المتبادلة والتعاقدية. تقتصر مسؤولية شركة تي يو في راينلاند على شروط وأحكام الاتفاقية لا تتحمل الشركة أي مسؤولية تجاه أي طرف ، بخلاف الصيغ وفقاً للاتفاقية ، لا تكل هذه الشهادة على إصدار أي اجازة استيراد ولكنه بمثابة شرط مسبق للحصول على اجازة الاستيراد الإلزامية في جمهورية العراق.



جمهورية العراق - وزارة التجارة - الشركة العامة للمعارض والخدمات التجارية

Republic of Iraq-Ministry of Trade – The State Company For Iraqi Affairs and Commercial Services

Comment:

ملاحظات

Name and Signature

Arjun Kumar Sarswat

Arjun Kumar Sarswat

الاسم و التوقيع

Stamp

الختم



Page 2 of 2

This certificate is issued under the Certificate of Registration scheme, on behalf of the Ministry of Trade. It is valid for a period of one (1) year from date of issue. This certificate does not exempt neither the manufacturer / supplier nor the importer from their respective mutual and contractual obligations. TÜV Rheinland's responsibility and liability are limited to the terms and conditions of the agreement. The issuer assumes no liability to any party, other than to the Client in accordance with the agreement. This document does not evidence issuance of any import license but serves as pre-requisite to obtain the mandatory import license in the Republic of Iraq.

يتم إصدار هذه الشهادة بموجب نظام شهادة التسجيل نيابة عن وزارة التجارة. وهي صالحة لمدة عام واحد (1) من تاريخ الإصدار. لا تغطي هذه الشهادة لا الصانع / المورد ولا المستورد من التزاماتهما المتبادلة والتعاقدية. تكتسب مسؤولية شركة تي يو في راينلاند على شروط وأحكام الاتفاقية لا تتحمل الشركة أي مسؤولية تجاه أي طرف ، بخلاف الصيغ وفقاً للاتفاقية ، لا تكل هذه الشهادة على إصدار أي اجازة استيراد ولكنه بمثابة شرط مسبق للحصول على اجازة الاستيراد الإلزامية في جمهورية العراق.